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Saker til behandling 

24/21 Planstrategi for Berlevåg kommune 2021-2023 
 
Arkivsak-dok. 20/00162-20 
Arkivkode.  ---  
Saksbehandler Bjarne Mjelde 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.05.2021 17/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 24/21 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.05.2021 sak 17/21 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Framlagte forslag til planstrategi for 2021 – 2023 vedtas. 
 
 
 
 
Saksfremlegg 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Framlagte forslag til planstrategi for 2021-2023 vedtas. 
 
Vedlegg:  
Revidert forslag til planstrategi 
Merknadsbehandlig og innkomne merknader 
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Saksframstilling: 
 
 

Bakgrunn: 
Etter plan- og bygningsloven skal kommunen minst én gang i hver valgperiode, og 
senest innen ett år etter konstituering, utarbeide og vedta en kommunal planstrategi. 
Planstrategi er ikke en plantype, men et hjelpemiddel for kommunen til å vurdere 
kommunens strategiske valg knyttet til samfunnsutvikling, langsiktig arealbruk, 
miljøutfordringer, sektorenes virksomhet og hva slags planbehov kommunen har i 
valgperioden. 
 
 

Merknader: 
Melding om oppstart av arbeidet med planstrategi ble gjort tidlig i 2020. Basert på 
innspill til oppstartvarselet ble det laget et forslag til planstrategi som formannskapet 
sendte til høring i februar 2021. Forslaget ble lagt ut på kommunens hjemmeside, og 
sendt til regionale myndigheter, statlige sektormyndigheter og nabokommuner. Vi fikk 
innspill fra følgende: 
 

- Kystverket 
- Norges vassdrags- og energidirektorat (NVE) 
- Sametinget 
- Troms og Finnmark fylkeskommune 
- Statsforvalteren i Troms og Finnmark 

 
 
Basert på de innspill vi fikk under denne høringen fremmer rådmannen et revidert 
forslag til planstrategi. Forslaget, samt de innspillene vi fikk og rådmannens vurdering 
av dem, ligger vedlagt. Der rådmannen har foreslått ny tekst, er denne i rød skrift. 
 
Mange av innspillene vil være nyttige for kommunal tema- og arealplanlegging. De 
beskriver bl.a. ting som kommunen bør ta med seg i denne planleggingen, men har 
ikke direkte relevans for prioriteringen av planoppgaver. Rådmannen anbefaler at 
man leser de enkelte høringsuttalelsene, da merknadsbehandlingen bare 
oppsummerer hovedpunktene. 
 
Både NVE og Statsforvalteren peker på at risiko- og sårbarhetsanalysen er utdatert, 
og må revideres. Rådmannen har derfor tatt dette punktet inn som endring i forslaget 
til planstrategi. Ikke minst bør kommunen være i forkant beredskapsmessig når det 
nå planlegges industriutbygging på Revnes. 
 

Vedlegg til sak 
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25/21 Valg av kontrollutvalg 
 
Arkivsak-dok. 21/00313-1 
Arkivkode.  033  
Saksbehandler Siv Efraimsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 20.05.2021 25/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Saken legges fram uten innstilling. 
 
Vedlegg:  
Ingen. 
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Saksframstilling: 
Kommunelovens § 23-1 siste avsnitt: 
 
Kommunestyret og fylkestinget kan når som helst velge medlemmer til utvalget på 
nytt. Hvis ett eller flere medlemmer av utvalget skal skiftes ut, skal alle medlemmene 
velges på nytt. 
 

Bakgrunn: 
Evy Leirbekk er inne i ett vikariat i Berlevåg kommune og er da utelukket for å sitte i 
kontrollutvalget, jf. kommunelovens § 23-1, f). 
 

Merknader: 
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26/21 Opprettelse av Berlevåg Næringsutvikling AS 
 
Arkivsak-dok. 21/00015-1 
Arkivkode.  ---  
Saksbehandler Kjell Richardsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.05.2021 18/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 26/21 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.05.2021 sak 18/21 
 
Møtebehandling 
Signaturretten – begrensing på opptak av lån? 
Valgperiode for styreleder og styremedlemmer? 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  

1. Berlevåg kommunestyre vedtar å etablere aksjeselskapet Berlevåg 
Næringsutvikling AS (Selskapet) som skal fungere som utviklingsselskap 
for Berlevåg kommune, samt være et overordnet utviklingsselskap for 
Berlevåg Industripark. 

2. Selskapet skal være heleid av Berlevåg kommune.  

3. Vedtekter for Selskapet vedtas i samsvar med forslag til vedtekter fremlagt 
i saksfremlegget, jf. vedlegg.  

4. Ordføreren gis fullmakt til å forestå etableringen av Selskapet, utnevne 
valgkomite som innstiller til oppnevnelse av styremedlemmer til Selskapet i 
samsvar med kriterier angitt i denne saken. Styremedlemmer velges av 
generalforsamlingen.  

5. Rådmannen foreslår at selskapet i etableringsfasen kapitaliseres med en 
øvre grense oppad på NOK 400 000. Kapitaliseringen finansieres gjennom 
bruk av disposisjonsfondet. 

6. Selskapet gis fullmakt til å gjennomføre og følge opp utviklingen av 
Berlevåg Industripark samt forhandle nødvendige avtaler og, hvis aktuelt, 
inngå samarbeid med tredjeparter, enten direkte eller gjennom 
datterselskaper.   

 
 
 
 
Saksfremlegg 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
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1. Berlevåg kommunestyre vedtar å etablere aksjeselskapet Berlevåg 
Næringsutvikling AS (Selskapet) som skal fungere som utviklingsselskap 
for Berlevåg kommune, samt være et overordnet utviklingsselskap for 
Berlevåg Industripark. 

2. Selskapet skal være heleid av Berlevåg kommune.  

3. Vedtekter for Selskapet vedtas i samsvar med forslag til vedtekter fremlagt 
i saksfremlegget, jf. vedlegg.  

4. Ordføreren gis fullmakt til å forestå etableringen av Selskapet, utnevne 
valgkomite som innstiller til oppnevnelse av styremedlemmer til Selskapet i 
samsvar med kriterier angitt i denne saken. Styremedlemmer velges av 
generalforsamlingen.  

5. Rådmannen foreslår at selskapet i etableringsfasen kapitaliseres med en 
øvre grense oppad på NOK 400 000. Kapitaliseringen finansieres gjennom 
bruk av disposisjonsfondet. 

6. Selskapet gis fullmakt til å gjennomføre og følge opp utviklingen av 
Berlevåg Industripark samt forhandle nødvendige avtaler og, hvis aktuelt, 
inngå samarbeid med tredjeparter, enten direkte eller gjennom 
datterselskaper.   

 
Vedlegg:  
Vedlegg 1: Masterplan PWC 
Vedlegg 2: Utkast vedtekter BN 
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Saksframstilling: 
 
1 Vurdering 
 
Berlevåg kommune ønsker at det etableres stor industriaktivitet i det nye 
industriområdet på Revnes. I den forbindelse vil kommunen etablere et heleid 
kommunalt utviklingsselskap som skal være pådriver for å skape næringsaktivitet og 
utvikling i og utenfor industriområdet.  
 
Målsettingen for kommunen er at Berlevåg Næringsutvikling AS (BN AS) skal opptre 
som en profesjonell aktør på vegne av kommunen hvor utviklingen av Berlevåg 
Industripark skal ha høy prioritet, selskapet kan også på et generelt grunnlag bidra til 
annen næringsutvikling for Berlevåg kommune. 
 
Etableringen er viktig for Berlevåg kommune utfra flere dimensjoner, og det er av 
aller største viktighet for kommunen at industriparken får et innhold som ivaretar flere 
hensyn, slik som:  
- Økonomi og sysselsetting; 

- Bærekraftig industrialisering basert på sirkulærøkonomiske prinsipper; 

- Innovasjon og kompetanse. 

Rådmannen mener at kommunen bør knytte til seg profesjonelle styremedlemmer, 
for på den måten å sikre best og bredest mulig kompetanse. 
  
Utviklingen av BN AS vil til enhver tid og fullt ut være underlagt kommunens styring 
gjennom sin 100 % eierandel. 
 
En viktig oppgave for BN AS vil være i sammen med private aktører å etablere 
Berlevåg Industripark Utvikling AS. (BIP Utvikling AS) 
 
BIP Utvikling AS vil organiseres som et offentlig – privat selskap (OPS) og skal være 
industriområdets utviklingsselskap.  
 
Styret i BN AS må til enhver tid vurdere om det er behov for å etablere flere 
datterselskap for å ivareta utviklingen av Berlevåg Industripark på best mulig måte. 
 
 
2 Nærmere om vurderingen 
BN AS vil kunne avlaste kommunenes administrasjon og politiske organer for arbeid, 
og vil være en ressurs for administrasjon og politiske organer ved spørsmål og 
forberedelse til beslutninger i de kommunale organer.  
 
Kommunen kan også velge å bruke selskapet til å etablere/delta i selskaper for 
infrastrukturutbygging/-drift og/eller andre felles aktiviteter i og utenfor industriparken, 
slik utkast til vedtekter åpner for.  
 
Selskapet vil også kunne være en koordinator og kontaktpunkt for kommunen overfor 
de aktører som skal investere i og/eller ha en rolle i industriparken, enten dette er 
heleide private selskaper eller selskaper som også har kommunale eierinteresser. 
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Selskapet kan også ha en koordineringsrolle ved infrastrukturplanlegging og -
utbygging.  
 
Selskapets ledelse skal opptre innenfor rammene av det mandatet kommunestyret 
gir, og det vedtektsfestede formålet. Utviklingen av BN AS vil til enhver tid og fullt ut 
være underlagt kommunens styring gjennom kommunens 100 % eierandel. 
 
3 Etablering av Selskapet 

3.1 Overordnet om Selskapet  
Rådmannen foreslår at Berlevåg kommune stifter et utviklingsselskap som beskrevet 
ovenfor, og som skal være 100 % eid av kommunen. Selskapet skal blant annet ha 
et overordnet ansvar for utviklingen og driften av Berlevåg Industripark, i den 
utstrekning kommunen skal medvirke i dette. Utviklingsselskapets 
formålsbestemmelse reflekterer bredden i BN AS tenkte nedslagsfelt, og slik at 
formålsbestemmelsen både representerer de styrende intensjoner/målsettinger, samt 
sikrer tilstrekkelig fleksibilitet. 
Forslag til vedtekter følger innstillingen som vedlegg 2.  
  
Vedlegg 2: Utkast vedtekter Berlevåg Næringsutvikling AS 
 
3.2 Selskapsopprettelsen 
Begrunnelse for opprettelse av BN AS er å sikre at kommunen kan være 
premissgiver for næringsutvikling i kommunen, samt utviklingen av industriparken, i 
tillegg til å etablere et godt verktøy for å gjennomføre utviklingen i samarbeid med 
andre aktører, offentlige og/eller private. Eierskapet er underlagt politisk kontroll 
gjennom Berlevåg kommune. Selskapet skal opptre innenfor rammene av det 
mandatet kommunestyret gir, samt det vedtektsfestede formål. Løpende utvikling og 
styring skal bygge på erfaringer («best practice») ut fra overordnede 
utviklingshensyn.  
 
Samarbeid med partnere kan skje gjennom egne selskaper som kan etableres 
av/med BN AS på eiersiden (felles eierskap), eller i samarbeid med partnere (basert 
på samarbeidsavtaler). I selskaper hvor kommunen eventuelt velger å ha en 
eierandel, dersom dette på noe tidspunkt blir aktuelt, bør det inngås aksjonæravtaler 
som regulerer selskapets oppgaver og utvikling, samt eierforhold. Dette vil sikre 
kommunen kontroll og forutsigbarhet.  
 
 
 
3.3 Kapitalisering 
BN AS foreslås stiftet med NOK 400 000 i aksjekapital, eventuelt noe lavere 
aksjekapital og resten som lån fra kommunen. Lånet blir da arbeidskapital frem til det 
skapes inntekter til utviklingsselskapet. Kapitaliseringen finansieres gjennom bruk av 
disposisjonsfondet. 
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3.4 Vedtekter 
Rådmannen viser til vedlagt forslag til vedtekter, jf. vedlegg 2. Under henvisning til at 
BN AS skal ivareta en viktig samfunnsrolle, både lokalt, regionalt og nasjonalt, 
foreslår rådmannen at det i Selskapets formålsbestemmelse uttrykkelig skal fremgå 
at selskapet skal vektlegge sitt særlige samfunnsmessige ansvar. Dette blir en 
grunnpilar for ledelsen av Selskapet, og de beslutninger som tas i utviklingen. 
 
3.5 Selskapets ledelse og styre 
Rådmannen foreslår at det ut fra kontinuitetshensyn vedtektsfestes at BN AS skal ha 
et styre bestående av tre til syv personer. Selve styret bør etter rådmannens syn 
være sammensatt av styremedlemmer med relevant erfaringsbakgrunn og 
kompetanse innenfor næringsutvikling, økonomi og med vekt på erfaring med 
forhandlinger om kommersielle avtaler og strukturer.  
 
På et tidspunkt hvor BN AS har en egenkapital og kontantstrøm som forsvarer dette, 
kan det vurderes ansatt en daglig leder.  
Rådmannen anser det hensiktsmessig at det velges en styreleder uten bindinger til 
kommunen, og som innehar relevant kompetanse fra eiendoms- eller annen 
næringsutvikling.  
 
I forbindelse med opprettelsen av selskapet bør det gis fullmakt til ordføreren til å 
utnevne en valgkomité som innstiller styremedlemmer til generalforsamlingen. 
Generalforsamlingen oppnevner styremedlemmene. For senere oppnevnelse av 
styremedlemmer vil generalforsamlingen selv utnevne valgkomité. 

 

 
4 Økonomiske konsekvenser 
Ett av flere viktige hensyn bak modellen som er anbefalt er i størst mulig grad å 
skjerme Berlevåg kommune for økonomisk risiko/eksponering, samtidig som vi 
muliggjør en utvikling av industriparkområdet der kommunen kan ha en 
deltakende/aktiv rolle. Når det gjelder etableringen av BN AS er den økonomiske 
risikoen for Berlevåg kommune knyttet til innskutt egenkapital, samt kostnader til 
løpende drift av selskapet (inntil det eventuelt kan finansieres ved egne inntekter). 
 
Da dette er et utviklingsselskap som skal jobbe for å skape utvikling og vekst, kan det 
ikke forventes at selskapet på kort sikt vil skape store inntekter.  Det må forventes at 
kommunen må bidra med driftsstilskudd for selskapet i en periode fremover. Hvor 
lang periode dette kan dreier seg om er vanskelig å si på nåværende tidspunkt. 
 
Senere behov for tilførsel av kapital til utviklingsselskapet bør etter rådmannens 
oppfatning primært søkes løst gjennom låneopptak, f.eks. fra kommunen og/eller 
samarbeidspartnere, samt gjennom selskapets egne inntekter. 
 
Utviklingsselskapet skal sørge for å ha begrenset med økonomiske forpliktelser 
overfor tredjepersoner.  
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5 Oppsummering og konklusjon 
Denne saken dreier seg blant annet om å etablere en modell for næringsutvikling i 
Berlevåg, og i Berlevåg Industripark. Gjennom utviklingsarbeidet skal 
utviklingshensyn og kommersielle hensyn balanseres på en god måte. 
Kommunestyret inviteres til å etablere et utviklingsselskap - BN AS - som sammen 
med private aktører skal stå for den konkrete utviklingen av Berlevåg Industripark.  
 
Utviklingsselskapet må etter rådmannens oppfatning gis fullmakter til å opptre på 
kommunens vegne i forhandlinger og annet knyttet til industriparken, og eventuelt 
også ved inngåelse av eventuelle avtaler med aktuelle samarbeidspartnere, private 
og/eller offentlige. Det er viktig at kommunen gjennom utviklingsselskapet får et 
verktøy som er fleksibelt nok til å sikre kommunen fleksibilitet og styringsmuligheter 
også under andre behov/interesser enn de kommunen har identifisert per dags dato.   
 
Det er nødvendig at selskapet gjennom vedtektene gis tilstrekkelig fullmakter til å 
kunne opptre som en profesjonell aktør i samarbeidet med private parter, samt å ta 
eierskap i ett eller flere enkeltselskaper; både på kortere, mellomlang, og lengre sikt. 
 
 
Bakgrunn: 
Konsulentselskapet PWC har på bestilling fra Berlevåg kommune utarbeidet en plan 
for utvikling av området Berlevåg Industripark (Prosjektet).  
 
Vedlegg 1: Rapport PWC 
 
En viktig faktor for etablering av BN AS er å utvikle prosjektet Berlevåg Industripark.  
Prosjektet er viktig for utviklingen av Berlevåg samfunnet, og kommunen ønsker å 
bidra aktivt inn i prosjektutformingen og prosjektgjennomføringen. Kommunens 
ambisjon er å sikre en god utvikling for kommunens næringsliv og skape vekst og 
fremtidsrettede arbeidsplasser i Berlevåg kommune.  
 
Utviklingen av prosjekt Berlevåg Industripark må skje i samarbeid private aktører. 
Disse skal stå for industriutviklingen og finansieringen, enten alene eller sammen 
med Berlevåg kommune. De private aktørenes deltakelse er nødvendig for å sikre 
tilgang til finansiering/kapital, samt for å sikre tilstrekkelig erfaring og kompetanse for 
varig utvikling av industri. Det vil måtte utarbeides en overordnet utviklingsstrategi for 
virksomhetsetablering, bygging av infrastruktur, fordeling av oppgaver i 
utbyggingsfasen og videre med drift og andre felles oppgaver. Utviklingsstrategien 
må etableres i samarbeid mellom kommunen og de aktuelle samarbeidspartnere. 
 
For å sikre kommunal deltakelse i utviklingen og realiseringen av Prosjektet foreslås 
etablering av et kommunalt eid utviklingsselskap – BN AS (Selskapet). Selskapet 
skal være kommunens «spydspiss» inn mot Prosjektet, og skal sikre at kommunen 
ikke bare er plan og reguleringsmyndighet, men også kan ta del i verdiskapningen, i 
den utstrekning dette anses mulig/hensiktsmessig for kommunen. Hvordan dette 
konkret skal struktureres vil bero på Prosjektets utvikling, inkludert hvilke aktører og 
aktiviteter som skal inngå i industriområdet.  
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For at Berlevåg Industripark skal kunne realiseres på en god måte, mener 
Rådmannen at Prosjektet bør utvikles i samarbeid med eksterne og private aktører. 
Dette har dannet grunnlaget for anbefalt utviklingsmodell. Rådmannen anser det 
hensiktsmessig å opprette en aksjeselskapsstruktur for å tilrettelegge for et 
samarbeid med private interessenter. Det er ønskelig at en slik aksjeselskapsstruktur 
skal bestå av et overordnet utviklingsselskap som skal være heleid av Berlevåg 
kommune. Ved at kommunen blir eneeier av BN AS og samtidig kan ta en aktiv rolle 
gjennom ett eller flere underliggende datterselskaper, vil kommunen ha den 
overordnede styringen med utviklingsprosjektet. 
 
Per dags dato er det vesentlig for kommunen at formålet til BN AS defineres så bredt 
at kommunen gis fleksibilitet til å inneha ulike og varierende roller i Prosjektet. 
Vedtektene er derfor anlagt slik at det også åpnes for at Berlevåg Næringsutvikling 
AS kan ta større eller mindre eierskap i konkrete prosjektselskaper, dersom dette 
anses gjennomførbart og hensiktsmessig.  
 
Eierskap kan være organisert i helkommunalt selskap eller i selskaper som eies 
sammen med en eller flere samarbeidspartnere, og eierskapet kan være forankret 
direkte i BN AS eller i hel- eller deleide datterselskaper som private 
samarbeidspartnere vil bli invitert til å delta som eiere i. Ordet datterselskap er ikke 
ment å innebære noen føringer for størrelsen av kommunens indirekte eierskap. 
 
 

Merknader: 
 
 
 

Vedlegg til sak 
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27/21 Detaljplan Berlevåg Industripark - finansiering 
 
Arkivsak-dok. 21/00222-10 
Arkivkode.  ---  
Saksbehandler Kjell Richardsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.05.2021 19/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 27/21 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.05.2021 sak 19/21 
 
Møtebehandling 
Kan kostnader på detaljreguleringsplan brukes som tingsinnskudd i evt. andre 
selskaper? 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  

1. Berlevåg kommune vedtar å igangsette arbeidet med detaljreguleringsplan for 
Berlevåg Industripark inkludert arbeidet med geotekniske undersøkelser.  
 

2. Når investeringsutgiftene er kjent, fremmes prosjektet med finansiering for 
politisk behandling.  

 
 
 
 
 
Saksfremlegg 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 

1. Berlevåg kommune vedtar å igangsette arbeidet med detaljreguleringsplan for 
Berlevåg Industripark inkludert arbeidet med geotekniske undersøkelser.  
 

2. Når investeringsutgiftene er kjent, fremmes prosjektet med finansiering for 
politisk behandling.  

 
Vedlegg:  
Skriv inn vedlegg her 
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Saksframstilling: 
Formålet med planarbeidet er å fastsette beliggenhet, areal og utforming av 
havnearealer, industri- og næringsarealer samt atkomst fra fylkesveg med tilhørende 
vegnett, tekniske anlegg, tilstøtende terreng, massedeponier mv. Planarbeidet 
omfatter også justering av traséen for arm av fv. 890 fra hovedvegen til hurtigrutekaia 
(Driftssjef Kjelstrups veg). 
 
Under arbeidet med kommunedelplan for Berlevåg industripark ble det gjennomført 
konsekvensutredninger på detaljnivå for naturmangfold, nærmiljø og friluftsliv, og 
kulturminner/kulturmiljø.  
 
I planbestemmelsene for kommunedelplanen er det stilt krav om utfyllende 
utredninger for naturmangfold. Det skal også gjøres en utredning av 
landskapsvirkninger, samt gjennomføre geotekniske undersøkelser av hele 
industriområdet, både på land og i sjø.  
For temaene nærmiljø og friluftsliv samt kulturminner/kulturmiljø vurderer kommunen 
at utredningene i kommunedelplanen er tilstrekkelig. Temaene blir likevel omtalt i 
planbeskrivelsen.  
 
De aktuelle etableringer vil omfattes av konsekvensutredningsforskriften § 10, både 
på grunn av anleggenes størrelse, og på grunn av mulig risiko for alvorlige ulykker 
og/eller katastrofer. 
 
Aktørene som planlegger å etablere seg i Berlevåg Industripark ønsker at det 
gjennomføres en felles detaljregulering for hele Industriparken. De har anmodet 
Berlevåg kommune om å gjennomføre planarbeidet på vegne av partene. 
Dersom Berlevåg kommune påtar seg ansvaret med å gjennomføre planarbeidet, må 
kommunen forskuttere kostnadene for hele detaljplanarbeidet. Kommunen krever 
deretter de etablerende bedrifter i industriparken for en beregnet andel av 
kostnadene for dette planarbeidet.  
 
Etter samtale med konsulentselskapet SWECO, har vi fått opplyst at kostnader 
vedrørende detaljplanarbeidet vil kunne ligge under terskelverdi på kr 1 100 000.  
I tillegg må det regnes med en kostnad til geotekniske undersøkelser. 
 
Når investeringsutgiftene er kjent, vil prosjektet med finansiering bli fremmet til 
politisk behandling.  
 
Rådmannen mener det er svært viktig å igangsette dette arbeidet så raskt som mulig. 
Arbeidet er forventet å ta ca. 12 måneder, det er derfor avgjørende at det igangsettes 
nå før sommeren slik at aktørene kan starte utbygging neste sommer.  
Med bakgrunn i det overnevnte har rådmannen valgt å starte arbeidet med å 
utarbeide konkurransegrunnlag, utlyse konkurransen for detaljreguleringen, samt 
innhente tilbud på geotekniske undersøkelser. 
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Siden formålet med detaljreguleringen er å legge til rette for utbyggingsprosjekt, er 
det mulig å finansiere det med låneopptak.  
Det en må ta med seg videre er at kommunen forskutterer arbeidet, og som nevnt 
tidligere vil næringsaktørene som etablerer seg på området måtte betale en viss 
andel av totalkostnaden. Udisponert areal må kommunen bære kostnadene med 
inntil eventuelle nye aktører etablerer seg på området. 
 
 
   

Bakgrunn: 
I januar 2021 vedtok Berlevåg kommune en kommunedelplan for Berlevåg 
industripark, planID.  
 
Formålet med planarbeidet var å sette av tilstrekkelige arealer til nærings- og 
industriutbygging i området. Det skulle også settes av arealer til kaianlegg med 
fyllinger i tilknytning til dette.  
 
Bakgrunnen for kommunedelplanen er at Berlevåg kommune ønsker å legge til rette 
for produksjon av energibærere som hydrogen og ammoniakk, og for bruk av 
energibærerne til industriproduksjon. Med «bruk» tenkes også utnyttelse av 
spillvarme til luft og vann.  
 
Kommunen har i dag aktører med konkrete planer om å etablere virksomhet i 
området. Før det kan gis tillatelse til slike etableringer, er det krav om at det lages en 
detaljregulering for området. Planen vil omfattes av forskrift om 
konsekvensutredning. 
 
Detaljreguleringen utarbeides av Berlevåg kommune. 
 
 
 

Merknader: 
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28/21 Kommunalt veikart for samspill mellom næringsutvikling, 
kompetansebygging og samfunnet – grønne arbeidsplasser i 
Berlevåg 
 
Arkivsak-dok. 21/00333-1 
Arkivkode.    
Saksbehandler Kjell Richardsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 20.05.2021 28/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
1. Kommunalt veikart i samspill mellom næringsutvikling, kompetansebygging og 

samfunnet -Grønne arbeidsplasser i Berlevåg vedtas. 
 

2. Kommunestyre ber administrasjonen igangsette arbeidet med å utarbeide en 
handlings/tiltaksplan for nevnte veikart. 

 
 
Vedlegg:  
Vedlegg_Kommunalt veikart i samspill mellom næringsutvikling kompetansebygging 
og samfunnet -grønne arbeidsplasser i Berlevåg.pdf 
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Saksframstilling: 
Berlevåg kommune har som mål å være i forkant i utviklingen av en grønn, sirkulær 
økonomi som utnytter ressursene bedre for å skape nye og grønne arbeidsplasser. 
For å muliggjøre dette er det laget et veikart med tre fokusområder:  
(1) Næringsutvikling (2) Kompetansebygging (3) Samfunn.  
 
Dette veikartet kan inngå som en del av utviklingsprosessene for BIP Holding AS, og 
være en del av Berlevåg kommunes næringssatsing. Veikartet er knyttet opp mot 
kommunens øvrige planverk og andre politiske styringsdokumenter.  
 
For å realisere veikartet må det utvikles en handlingsplan som følger opp 
fokusområdene. Så snart veikartet er vedtatt i Berlevåg kommunestyre anbefales det 
at arbeidet med handlingsplanen igangsettes.  
 
 
 
 
 

Bakgrunn: 
Berlevåg kommune har i over et tiår jobbet for å realisere et nytt, grønt 
industrieventyr basert på elektrisk kraft fra Raggovidda vindkraftverk. For kommunen 
og dens innbyggere vil ny industri bety arbeidsplasser, skatteinntekter, flere bein å 
stå på, mer liv i våre gater – samtidig som vi vil kunne bidra til det grønne skiftet.  
 
Berlevåg industripark skal baseres på prinsipper om nullutslipp og sirkulær økonomi. 
Bærekraft skal være mer enn et fynd-ord: bærekraft, slik det forstås i FNs 
bærekraftmål, skal gjennomsyre all vår virksomhet.  
 
 

Merknader: 
 
 
 

Vedlegg til sak 
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29/21 Seniorrådet - bruk av eldremilliarden 
 
Arkivsak-dok. 21/00349-1 
Arkivkode.  242  
Saksbehandler Siv Efraimsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Seniorråd 10.05.2021 3/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 29/21 

 
 
Seniorråd har behandlet saken i møte 10.05.2021 sak 3/21 
 
Møtebehandling 
Aktivitetslaget stiller med inntil kr 10 000,- til innkjøp av kopper. Kvinnefiskarlagt 
kjøper 14 veggur. Seniorrådet bruker av «eldremilliarden» til innkjøp av 14 radioer.  
 
Votering 
Enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak  
Seniorrådet får disponere resterende kr 77 998,- fra fond «eldremilliarden» til innkjøp 
av radioer til helsesenter, samt arrangement for seniorer i 2021. 
 
 
 
 
 
Saksfremlegg 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Seniorrådet får disponere resterende kr 77 998,- fra fond «eldremilliarden» til innkjøp 
av radioer til helsesenter, samt arrangement for seniorer i 2021. 
 
Vedlegg:  
Ingen. 
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Saksframstilling: 
 
 

Bakgrunn: 
Seniorrådet har vært i dialog med avdelingsleder på helsesenteret om det er noe 
utstyr som de har behov for på avdelingene. 
 
Følgende utstyr er det ønske om: 

- Veggur med sekundviser på alle pasientrom og fellesstuene (25 stk.) 
- Radio til alle rom (22 stk.) 
- Industrikaffekopper ikke så store og med hank (50 par) 

 
 

Merknader: 
Det gjenstår kr 77 998,- på fond «eldremilliarden». For at seniorrådet kan benytte seg 
av midlene må det være et kommunestyrevedtak på det.  
 
  



 20  

30/21 Ønsker kommunen å støtte Krafttak mot kreft 2021 
 
Arkivsak-dok. 21/00257-2 
Arkivkode.  223  
Saksbehandler Siv Efraimsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.05.2021 20/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 30/21 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.05.2021 sak 20/21 
 
Møtebehandling 
Forslag fra ordfører: 
Krafttak mot kreft støttes med kr 10 000,-. 
 
Beløpet dekkes over disposisjonsfondet.  
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Krafttak mot kreft støttes med kr 10 000,-. 
 
Beløpet dekkes over disposisjonsfondet.  
 
 
 
 
 
Saksfremlegg 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Søknaden avslås da det ikke er avsatt midler i budsjettet for 2021 til slike formål. 
 
Vedlegg:  
Ingen. 
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Saksframstilling: 

 
 

Bakgrunn: 
Vi har mottatt brev fra Krafttak mot kreft om vi vil støtte kreftforeningens 
innsamlingsaksjon 2021.  
 
 

Merknader: 
Det er ingen tvil om at kreftforeningen gjør en god jobb og at det er en god sak å 
støtte, men Berlevåg kommune har ikke avsatt midler i budsjettet til slike formål i 
2021.  
 



 22  

 

31/21 Søknad om støtte til undersøkelser i Storelva - BJFF 
 
Arkivsak-dok. 21/00123-2 
Arkivkode.  ---  
Saksbehandler Siv Efraimsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 13.04.2021 11/21 

2 Formannskapet 11.05.2021 21/21 

3 Kommunestyret 20.05.2021 31/21 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 13.04.2021 sak 11/21 
 
Møtebehandling 
Forslag fra ordfører: 
Saken utsettes. 
 
Berlevåg Jeger- og fiskeforening inviteres til møte med formannskapet. 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Saken utsettes. 
 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.05.2021 sak 21/21 
 
Møtebehandling 
Berlevåg jeger- og fiskeforening støttes med kr 25 000,- til undersøkelser i Storelva 
med sidevassdrag. 
 
Beløpet dekkes over disposisjonsfondet. 
 
Det bes om en redegjørelse av rapporten når den er ferdigstilt.  
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Berlevåg jeger- og fiskeforening støttes med kr 25 000,- til undersøkelser i Storelva 
med sidevassdrag. 
 
Beløpet dekkes over disposisjonsfondet. 
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Saksfremlegg 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Søknaden fra Berlevåg Jeger og fiskeforening avslås.  
 
Vedlegg:  
Søknad av 15/2-21 BJFF 
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Saksframstilling: 
I forbindelse med vindkraftutbyggingen på Raggovidda trinn II og III viser Berlevåg 
jeger- og fiskeforening (BJFF) til bekymring for konsekvensene for vassdraget og 
fiskebestandene i utbyggingsfasen og driftsfasen i Storelva med sidevassdrag. 
 
Berlevåg Jeger og fiskeforening vil sette i gang undersøkelse i det aktuelle området 
kommende sommer og i den forbindelse søkes det om finansiering fra Berlevåg 
kommune på kr 25 000,-. Prosjektet totalt vil komme på kr 98 000,-. 
 
NVE stiller strenge krav til utbyggere. Et konsesjonsvilkår er at det utarbeides en 
Miljø-, transport- og anleggsplan (MTA) som blant annet skal inneholde tiltak for å 
sikre eksisterende vannkilder ved bygging og drift. Planområdet berører 
nedslagsfeltet til reservevannkilden til hovedvannverket i Berlevåg. I aktuelle MTA av 
8. april 2019, pkt. 10, er det tatt hensyn til drikkevannskilder i Berlevåg og 
Kongsfjord. Rådmannen siterer følgende fra MTA-en: 
 
Forurensning i forbindelse med etablering og drift av Raggovidda vindkraftverk kan 
skje fra f.eks. anleggskjøretøyer- og maskiner, drivstofftanker, 
kjemikaliebruk/vasking, oljetransport til transformator og turbiner, eller ved havari av 
transformator eller turbiner. Både transformator og turbiner bygges slik at evt. utslipp 
i driftsfasen vil bli fanget opp i oljegrav. Anleggsvirksomhet og transport på og langs 
veier, oppstillingsplasser og turbinpunkter vurderes å ha størst sannsynlighet for 
utslipp. 
 
Vannforsyning fra grunnvannsbrønner vil være forholdvis robuste mot forurensninger, 
mens overflatevann er mer sårbart. Begge inntakene til Berlevåg vannverk er basert 
på overflatevann. Mattilsynet var innledningsvis noe bekymret for følgene av evt. 
utslipp i konsesjonsområdet, ut i fra en antakelse om lite filterkapasitet i terrenget. 
Utbyggingen av Raggovidda I viste imidlertid, noe overraskende, at det under den 
grove blokkmarka blir gradvis finere masser og til dels stor mektighet av grus/sand 
(nedfalt knusingsmasse fra den enormt lange dannelsestida for blokkmarka). Disse 
massene vil ha en stor filterkapasitet, og sammenholdt med den lange avstanden til 
vanninntakene tilsier dette at risikoen for forurensning av drikkevannet ved et 
uhellsutslipp vil være svært liten. De viktigste tiltak for å sikre drikkevannet vurderes 
etter dette å være systemer for rask oppdagelse og reaksjon (innsamling, også av 
forurensete masser) ved et evt. uhellsutslipp. 
 
På bakgrunn av MTA av 8/4-19 er det etter rådmannens skjønn tatt 
tilstrekkelighensyn til drikkevannskilder for Berlevåg og Kongsfjord. Rådmannen 
minner også om at kommunen verken er forvaltningsmyndighet eller byggherre i 
denne saken. Søknaden fra BJFF kan eventuelt sendes til Varanger Kraft som står 
for utbyggingen.  
 
Dertil vil rådmannen understreke at Berlevåg Jeger- og fiskeforening neppe kan ses 
som upartisk i saken. Undersøkelser som går på mulige konsekvenser av 
utbyggingen på Raggovidda bør gjøres av en uavhengig organisasjon.  
 
Til slutt vil vi minne om at Berlevåg kommune ikke har budsjettert med slike tiltak for 
2021. 
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Bakgrunn: 
Berlevåg Jeger og fiskeforening har i brev av 15/2-21 søkt om kr 25 000,- til 
undersøkelse i Storelva med sidevassdrag.  
 
 
 

Merknader: 
 
 
 

Vedlegg til sak 

 

 
 


